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Commissie 4 
 
Geachte mevrouw 
Geachte heer 
 
Wij nodigen u vriendelijk uit op de vergadering van commissie 4.  Deze vindt plaats op woensdag 22  
januari  2020 om  19:30  uur in zaal ’t Hert van het Stadskantoor. 
 
Agenda: 

 Goedkeuring verslag vorige vergadering 

 Nieuwe straatnamen 

 Algemene Vergadering Centrummanagement 

 Bepaling maximumcapaciteit Sport- en Handelsschool Turnhout schooljaar 2020-2021 

 Aanvullende reglementen op de politie van het wegverkeer 

 Evaluatie schoolstraat in Hogestraat 

 Verlenging flankerende maatregelen bij concessieovereenkomst Warandeparking 

 Vragen van raadslid Reccino Van Lommel: 
Problematiek mbt het verkeer in de Vredestraat 
Sedert de invoering van het nieuwe circulatieplan zouden er meer voertuigen tegen de rijrichting 
in door de Vredestraat rijden. Inmiddels was hierover meermaals contact met vertegenwoordigers 
van onze stad. 
- Erkent het college de problematiek? 
- Welke oorzaken worden in verband gebracht met de stijging van het aantal spookrijders? 
- Welke maatregelen voorziet het stadsbestuur om deze problematiek aan te pakken? 
Parkeren in de Prins Boudewijnlaan 
Buurtbewoners van de Prins Boudewijnlaan zijn reeds enige tijd vragende partij voor de invoering 
van een blauwe zone. Heel wat parkeerplaatsen zouden permanent ingenomen worden door 
niet-buurtbewoners, wat tot een tekort zou leiden. Bovendien kan worden vastgesteld dat 
voertuigen geregeld deels op het voetpad geparkeerd staan. 
- Op welke wijze is er contact geweest tussen de buurt en de stad? 
- Is het stadsbestuur bereid om in te gaan op de vragen van de buurtbewoners? 
Geparkeerde vrachtwagens in de Steenweg op Mol 
Geregeld worden voertuigen gelost in de Steenweg op Mol. De vrachtwagen zou daarvoor te pas 
en te onpas een deel van het fietspad innemen of parkeren op de busstrook aan de overzijde van 
de straat. 
- Is deze situatie gekend binnen het schepencollege? 
- Op welke wijze zal worden opgetreden om het hoofd te bieden aan deze problematiek? 

 Punten agenda gemeenteraad 

 Uit het college 



 
 
Met vriendelijke groeten 
 
Wannes Starckx 
Commissievoorzitter 


